
Tack! 
Till alla för visat förtroende för styrelsen vid års-
stämman. Vi gör verkligen vårt yttersta för att allt 
ska bli så bra som möjligt. Information från Lasse 
och Ulf samt frågestunden efter stämman får ni 
nedan i förkortad version. 
 
Motioner vid årsstämman 
De tre motionerna, solcellspaneler, gasolgrill och 
diskmaskin röstade stämman med övervägande 
majoritet bifall till. 
 
Gränsen nådd för momspengarna 
Vi har tagit emot den sista återbetalningen av 
garagemomsen. Pengarna vi fått in under åren 
har använts till de olika investeringar vi gjort. Vår 
underhållsfond är därför intakt, vilken inte påver-
kar resultatet. Det negativa kassaflödet de två 
sista åren kommer om inget oförutsett händer 
vändas till positivt. 
 
Spolning av avloppsrör 
I år kommer vi återigen att spola våra avloppsrör. 
En billig investering är finmaskiga silar som vi in-
formerat om tidigare. Kostnad ca 50-100:-kr/sil. 
Finns i olika storlekar bl.a. hos Claes Olsson. 
 
Entrédörr 
Eventuellt kommer vi att investera i vår entré-
dörr på så vis att så länge någon befinner sig i 
dörröppningen hålls dörren öppen. 
 
Lampor till nödbelysning i slussarna 
Dessa är utbytta till LED-lampor. Även utrym-
ningsskyltarna i slussen till garaget har fått LED-
belysning 
 
Hissdörr i entrén 
Oljudet i hissdörren på entréplan har åtgärdats. 
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El-kostnader kontra KW-timmar 
Våra elkostnader har stigit trots att KW-
åtgången gått ner. Kanske vi kan hålla nere 
kostnaderna i framtiden med egna solceller? 
 
Box för fibernätet 
Stadsnätet kommer att tillhandahålla kost-
nadsfritt en box till alla som vill använda fiber-
nätet. Mer information följer. 
 
Handtag till inglasningspartierna 
Några handtag har gått sönder. Vid kom-
mande service påtalar ni detta för Jasmin. Sty-
relsen kommer att köpa hem handtag till vårt 
reservdelslager. 
 
När något är trasigt 
Om ni ser något som är i sönder i våra all-
männa utrymme, t.ex. en lampa, ber vi er att 
lägga en lapp i styrelsens brevlåda. Vid akut 
ring någon i styrelsen. 
 
Fråga om försäkring 
Alla bostadsrätter ingår i vår gemensamma 
husförsäkring men varje bostadsrätt måste 
dessutom ha en egen hemförsäkring. 
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